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Bartłomiej Dyba-Bojarski 

Radny Rady Miejskiej w Łodzi 

Sz. P. Hanna Zdanowska 

Prezydent Miasta Łodzi 

INTERPELACJA 

Proszę  o informację  ile lokali zostało wybudowanych w latach 2020-2023 przez 

WTBS Spółka z o.o. I jakie to były lokale. Ile z ich przekazano na potrzeby WTBS, a 

ile na inne cele (mieszkania komunalne, inne). Ile inwestycji jest już  w toku i jakie są  

ich zakładane efekty (ile mieszkań  i jakiego rodzaju). 
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Wydział  Zarządzania Kontaktami z Mieszkańcami 
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